



جودة في عالم الدهان
Quality in the World of Paints

ENAMEL PAINTS

General-purpose smooth and washable, alkyd-based synthetic enamel. It has excellent leveling and opacity to provide a smooth flat finish to surfaces. It can be used for steel surface applications in moderate atmospheric environments. It has excellent adhesion on property metal surfaces.

EPOXY PAINTS

A two-pack, polyamide cured finishing coat in an epoxy system, with excellent resistance to mild acids, alkalies, oils, and chemicals. It has very good corrosion resistance and spillage of mild chemicals and solvents.

N.C.

Nitrocellulose lacquer is mostly solvent-based and comprised of plant-based substances. The nitrocellulose element serves as a binding agent, which is then mixed with a solvent to enable a conventional spray finish, it can be easily applied to wood to give various colors finish.

P.U.

Polyurethane is a glossy topcoat In two packs, with excellent water resistance, salt, and corrosion resistance, the dry film is having excellent adhesion to various surfaces, flexibility, and impact resistance. The product is recommended for interior and exterior applications, even in marine conditions, with excellent UV resistance.



الدهانات الزيتية

دهانات للأغراض العامة ذات مقاومة عالية للعوامل الجوية المختلفة وقابلية ممتازة للغسيل، ذو تأثير أملس لتوفير لمسة نهائية ناعمة على الأسطح المختلفة. يمكن تطبيقها على الأسطح المعدنية والخشبية. لديها قوة التصاق ممتازة على الأسطح.

الدهانات الإيبوكسية

طبقة نهائية معالجة من البولي أميد مكونة من عبوتين، تتميز بمقاومة ممتازة للأحماض الخفيفة والقلويات والزيوت والمواد الكيميائية. لديها مقاومة جيدة للتآكل وانسكاب المواد الكيميائية والمذيبات الخفيفة.

الدهانات النارية

تعتمد الدهانات النارية في الغالب على المذيبات وتتكون من مواد نباتية. يعمل عنصر النيتروسيلولوز كعامل ربط ، والذي يتم خلطه بعد ذلك مع مذيب لتسهيل عملية التطبيق باستخدام مسدس الرش. ويمكن تطبيقه بسهولة على الخشب لإضفاء لمسة نهائية بألوان مختلفة.

دهانات البولي يوريثان

دهانات علوية لامعة في عبوتين، تمتاز بمقاومة عالية جدا للماء والملح والتآكل وللأشعة فوق البنفسجية. كما أنها دهانات ذات مرونة ومقاومة للصدمات تتميز بقوة التصاق ممتازة على الأسطح المختلفة. يوصى باستخدامها للتطبيقات الداخلية والخارجية، حتى في الظروف البحرية.



المملكة العربية السعودية
Kingdom of Saudi Arabia
Riyadh: +966 11 410 8892 : الرياض
+966 11 242 4808
Qassim: +966 16 397 0058 : القصيم
danataltag@hotmail.com

SYNTHETIC PAINTS
ENAMEL || EPOXY || NC || POLYURETHANE



SYNTHETIC PAINTS

ENAMEL || EPOXY || NC || POLYURETHANE

292 DYRO GREY	810 BROKEN WHITE	345 LEMON	350 CATERPILER
809 OFF WHITE	818 JONQUIL	710 LIGHT YELLOW	743 GOLDEN BROWN
820 MAGNOLIA	815 CREAM	348 YELLOW	752 CHOCOLATE
811 BUTTER CREAM	819 DARK CREAM	322 CATER	752-RB DARK CHOCOLATE
812 PALE CREAM	816 MUSHROOM	385 TANGO	631 C-ORANGE
375 BEACH MELBA	6162 ORANGE	355 ITINO	510 GOLD-N

349 OLD CAT	630 TOP ORANGE	880 CORAL PINK	455 TROPEZ BLUE
395 CLEMENTINE	640 TRAFFIC RED	888 CAPRICE	420 SKY BLUE
721 TOP TOPAS	670 VERMILION	777 PETAL PINK	440 ROYAL BLUE
750 WEINROT	6187 D-CHASSIS	870 WILD LILAC	450 TRAFFIC BLUE
650 POST RED	757 MAROON	413 PERIWINKLE	478 NIGHT BLUE
695 R-CHASSIS	690 CHASSIS RED	875 BLUE LILAC	460 MARINA BLUE

404 CHIFFON BLUE	511 BRILLIANT GREEN	482 SUMMER BLUE	293 SILVER GREY
444 BERMUDA BLUE	517 TURQOISE	487 STEEL BLUE	294 FLAKE GREY
581 GROTTTO	512 NAPOLI GREEN	296 CHARCOAL	295 MINERVA GREY
581 GROTTTO	555 NOBLE GREEN	ALUMINUM	4E9 TOYOTA
581 GROTTTO	580 DARK GREEN	824 SILVER	5273 MERCEDES
581 GROTTTO	578 MICHEL GREEN	550 CHASSIS BLACKT	1036 GOLD